
Beboerrepræsentationen i Lyngby Søpark 

Referat bestyrelsesmødet den 20. juni 2018  

Deltagere: Rasmus Sichelkow, Thomas Jensen, Klaus Hartvig, Iben Reither og Jan de 
Blanck 

_____________________________________________________________________ 

 

1. Godkendelse af sidste mødereferat 
a. Seneste mødereferat blev godkendt uden bemærkninger. 

2. Nyt fra Formanden 
a. Den 6. april blev der afholdt møde med Michael Christensen (ny 

driftsvejleder DEAS), Thomas Rosenkvist, Jan de Blanck og Iben Reither. 
Formålet med mødet var, at gennemgå tidligere fremsendte 
Vedligeholdelsesplan. Beboerrepræsentation havde adskillige 
kommentarer til denne (se separat mødereferat). En del af punkterne 
blev noteret, og det forventes, at DEAS tager action på disse. 

b. Et nyt EU-direktiv betyder,at Beboerrepræsentationen skal være 
opmærksom på at overholde GDPR-forordningen. Dette betyder bl.a., 
at Beboerrepræsentation ikke må gemme personrelateret information, 
med mindre de indgår i  “løbende sager”. Ligeledes må DEAS ikke 
udveksle personfølsomme informationer, så som f.x. klager fra naboer.  

3. Nyt fra Kasseren 
a. Kassereren kunne oplyse, at vi overholder vores budget. Endvidere 

kunne kassereren oplyse, at trampolin er indkøbt og opsat på det 
grønne område ned mod Lyngby Sø. 

4. Nyt fra Kommunikation 
a. Kommunikationsafdelinger poster jævnligt information på Facebook og 

referat fra beboermødet den 21. marts 2018 er lagt op på vores 
hjemmeside. 

b. Det blev besluttet, at følgende opslag skal hænges op i opgangene: 
i. Lån af borehammer/hobbyrum 

ii. “Vejviser” til bordtennis/hobbyrum  
5. Nyt fra Event 

https://docs.google.com/document/d/1om0wj7feRa2Nh08q-C8TavMxIf3QEMA2olcFrvDwwrU/edit?usp=sharing


a. Det blev besuttet, at vores sommerarrangement afholdes den 19. 
august. Rasmus lægger “hovedet i blød” for gode ideer. Der laves et 
opslag, at folk skal noterer denne dato. 

6. Behandling af løbende sager v/formanden 
a. Følgende sager er under dialog med DEAS: 

i. Ekstra kælderrum. 
Det forventes, at, når problemerne med vand i kælderen (blok 6) er løst, 
beboerne flytter deres ting tilbage og de opsatte kælderrum under blok 3 
bliver frigivet til udlejning. 

ii. Ansvar vinduer 
1. Der er løbende dialog med DEAS vedrørende ansvarsfordeling i 

tilfælde af, at et vindue er falder ud og tilskadekomner en 
forbipasserende. Beboerrepræsentation ser meget alvorligt på dette 
problem. 

iii. Utætte tage 
1. Der pågår p.t. et større reparationsarbejde med at udbedre de utætte 

tage. Det forventes at arbejdet er færdiggjort efter sommerferien 
2018, og at problemet hermed skulle være løst. 

iv. Grønne områder 
1. Vedligeholdelse af de grønne områder er blevet bedre og nye 

syrenbuske er opsat. En permanent sti til Rønne Allé er blevet 
diskuteret adskellige gange. 

v. Videoovervågning P-kælder/lås på kælderdøre 
1. Opsætning af videoovervågning P-kælder og lås på kælderdøre er i 

fortsat dialog. 
vi. Løse hunde 

1. Løse hunde er et problem, som er blevet diskuteret med DEAS. Hvis 
DEAS ikke sætter skiltning op, blev det besluttet, at 
beboerrepræsentationen vil sørge for det. 

7. Evt. 
a. Det bliver diskuteret om, vi til næste beboermøde vil foreslå, at Lynby 

Søpark opsiger medlemskabet af LLO. 
8. Nyt møde 

a. Afholdes i 3. kvartal 

 

 


